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Evaluering av Styrkeløft 2021 

 
17. og 18. november 2021 ble Styrkeløft gjennomført. Her kommer en oppsummering med hovedvekt på 
Styrkeløft, men også noen punkter om Norsk Journalistlags 75-årsjubileumsfest.  

 
2021 går inn i NJ-historien som et år der mange NJ-arrangementer måtte avlyses og utsettes. Heldigvis trakk 
Covid-19-pandemien pusten i perioden rundt Styrkeløft og jubileumsfest. Disse to arrangementene ble 
avholdt i sammenheng, Styrkeløft på dagtid og 75-årsfestmiddag på kvelden onsdag 17. november på 
Quality Hotel Hasle Linie i Oslo.  
 
Prosjektleder for jubileumsfesten var Line Scheistrøen og for Styrkeløft, Henrik Ulrichsen, begge fra 
sekretariatet.  
 
Noen tall:  

• 175 påmeldte totalt, rundt 100 påmeldt Styrkeløft 
• 1 boklansering (jubileumsbok skrevet av Alf Skjeseth) 
• 23 eksterne foredragsholdere i tillegg til stab og LS. 
• 30 programposter fordelt over to dager på Styrkeløft 
• En hovedsal og to seminarrom (hovedsal brukt under festmiddagen). Foaje brukt før middag til 

boklanseringskåseri og band. 
• 1 positiv koronatest registrert etter arrangementet, ingen registrert spredning ifm. med  

arrangementene. 
 
Budsjett 
Styrkeløft og 75-årsjubileum hadde hvert sitt budsjett, men fordi disse arrangementene var så tett knyttet 
sammen, ble de sett på under ett. Likevel: Alle de naturlige kostnadene som følger Styrkeløft, er belastet 
Styrkeløft, det samme for festen. Leie av teknikk, noe overnatting etc. er eksempler på utgifter som ble delt 
på.  
 
Ikke alle tall er helt klare, men anslagsvis ender vi på 1.260.639 kroner (inkl. mva.) for Styrkeløft og 
jubileumsfest samlet. Det er 234.431 kroner mer enn de to budsjettene lagt sammen. I tillegg kommer 
refusjon av reisekostnader det er krevd refusjon for, på rundt 100.000 kroner.  
 
Hvem deltok? 
Til Styrkeløft ble blant annet alle klubbledere, lagsledere, politiske utvalg i NJ, alle delegater til 
landsmøtet 2021 og også kassere i de ulike lagene invitert. Totalt var det rundt 100 påmeldte til 
Styrkeløft.  
Til jubileumsfesten ble det laget gjestelister i samarbeid med NJs politiske ledelse og NJs 
ledergruppe. Alle deltakere til Styrkeløft, fikk automatisk plass på jubileumsmiddagen. Totalt var 
det 175 påmeldte.  
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Planlegging 
Planleggingen av arrangementene ble omfattende, og det ble lagt ned mye tid og ressurser i dette 
arbeidet. Begge arrangementene var komplekse med mange enkeltelementer. Her kommer litt 
om Styrkeløft: 
 
Det ble tidlig bestemt at Styrkeløft ikke «bare» skulle inneholde tradisjonell kursing og 
opplæring av tillitsvalgte, men også temaer som mangfold, fremtidens arbeidsliv, større 
åpenhet i det offentlige, ny politikanal. Det ble også arrangert plenumsdebatter og parallelle 
sesjoner. Styrkeløft åpnet med lansering av jubileumsboka med påfølgende panelsamtale.  
 
Flere av de bekreftede innlederne måtte underveis i planleggingen melde avbud pga. sykdom eller 
omdirigering fra arbeidsgiver. Det var flere parallelle sesjoner. Som et bakteppe til det hele, ble 
det lagt alternative strategier dersom smittesituasjonen skulle endre seg.  
 
 
Teknisk arrangør 
Under planleggingen ble det tidlig klart at det var behov for å få støtte fra en teknisk arrangør. Det 
ble inngått avtale med Fjell og Fjord Konferanser. De bistå med blant annet: 

• Kontrakt og bestilling hos hotell 

• Påmeldingsside for deltakerne til begge arrangementene 

• Håndtering av påmeldinger og å holde oppdatert rombestillinger osv. 

• Teknikk, lyd lys, teknikere etc. 

• Kjøreplan for jubileumsfest og program i foaje 

• Mobilapp og oppsett av denne 

• Booking av konferansierer 
 

Sekretariatets vurdering er at dette samarbeidet fungerte svært godt og bidro til to dager som 
fungerte godt for alle deltakere. 
 
 
Evaluering 
I en evaluering som ble sendt via epost til alle Styrkeløfts deltakere, var det også mulig å legge inn 
kommentarer om jubileumsfesten. Her er noen av tilbakemeldingene: 
 

• «Strålende setting med lys og lyd. Imponerende!»  

• «Helt greit hotell. Underholdningen på jubileumsmiddagen var suveren.» 

• «Veldig gøy at vi brukte «egne krefter» i programmet og underholdningen.»  

• «Det eneste når det gjelder festen var at det tok litt brått slutt. Kanskje man kunne hatt 
noen innslag fra det bandet som spilte før middagen etter middagen også?»  

 
Dette stemmer også godt overens med andre tilbakemeldingene som har kommet i etterkant.   
 
Hva så med Styrkeløfts program og gjennomføring av det? Her kommer noen punkter fra evalueringen 
(respons: ca 50 prosent etter to purringer): 
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Vi spurte:  

«Hvor nyttig var Styrkeløft?» 
45 prosent svarte: Nyttig 
55 prosent svarte: Svært nyttig 
 

 
 
Tidligere tilbakemeldinger etter Styrkeløft viser at det kan være 
krevende å treffe både erfarne og ferske tillitsvalgte med 
relevant innhold. En titt i svarene om hvem som deltok denne 
gangen, ser vi at det fordeler seg nokså likt mellom de som sier 
de var med for første gang og de som har vært med flere ganger 
tidligere (mer enn en gang). I lyset av dette er det gledelig å se at samtlige svarer at Styrkeløft var nyttig 
eller svært nyttig.   
 
Program 
Under Styrkeløft delte deltakerne seg fint på de ulike parallelle sesjonene. Det var også en lukket sesjon, der 
tidligere partileder og stortingsrepresentant Trine Skei Grande diskuterte politisk påvirkning med 
tillitsvalgte.  
 
I evalueringen fikk alle foredragsholdere og sesjoner mellom fire og fem stjerner, der fem stjerner er best. 
 
App 
For første gang benyttet vi en egen app til Styrkeløft. Her leide vi rammeverket via Fjell og Fjord og det ble 
fylt opp med eget innhold. Responsen på appen var god. Her er noen eksempler på innhold og deltakernes 
vurdering i etterkant.  
 

           
  
Styrkeløft oppsummert 
Her er sentrale punkter sekretariatet mener bidro til et vellykket Styrkeløft:   

• God og detaljert planlegging i forkant (med støtte av Fjell og Fjord) 

• Variert program med både kurs, diskusjoner/debatter og foredrag 

• Lyd, lys og all teknikk virket som det skulle 

• NJs sekretariat stilte som vertskap i alle sesjoner 

• Timeplanen ble fulgt og det var hyppige pauser 

• Vi spanderte gratis baristakaffe fra egen vogn til alle deltakerne 

• Vi møttes fysisk  
Og ikke minst: Jubileumsfesten løftet helhetsinntrykket vesentlig.  
 
Forslag til vedtak: 

• Informasjonen fra sekretariatet tas til orientering. 
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